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Abstract (en)
The pallet comprises a flat top portion (2) and a flat bottom portion (3) that includes foot elements (5) which are projected perpendicularly from the
respective flat surfaces. The foot elements include multiple ribs (6,7) extending over an entire height of the foot elements. The foot elements of
the top and bottom portion are fully inserted and fastened to each other by latching engagement of multiple latching elements. The ribs comprise
semicircular recesses for receiving reinforcement tubes (11), and multiple projections for fixing the reinforcement tubes.

Abstract (de)
Ein Kunststoffpallete (1) weist ein Oberteil (2) und ein Unterteil (3) auf sowie mehrere Kufen (4) und Fusselemente (5). Die Fusselemente (5)
enthalten mehrere Rippen (6, 7), die sich über die gesamte Höhe der Fusselemente (5) erstrecken. Die Fusselemente (5) des Oberteils und
Unterteils (2, 3) sind vollständig ineinander schiebbar und mittels Schnappverbindungen verriegelbar, wobei die zusammengefügten Fusselemente
(5) über eine Doppelwandung verfügen. Die Rippen (7) der Fusselemente (5) weisen halbkreisförmige Aussparungen auf zur Aufnahme von
Verstärkungsrohren (11), sowie Vorsprünge zur Arretierung der Rohre (11).
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